

Solutions to
Energy
Efficiency application &
Knowledge
国际能源管理项目



2011 SEEK Industry Energy Management Seminar

2011 年 SEEK 企业国际能源管理研讨会

Shenzhen, March 4th, 2011

深圳, 2011 年 3 月 4 日

CO-FINANCED BY



IMPLEMENTING PARTNERS



SUPPORTING PARTNERS



Invitation Letter

邀请函

Dear Sir/Madam,

According to the People's Republic of China's 12th Five-Year Plan, demand for new energy sources is expected to rise. Sustainable economic growth requires the continued and vigorous promotion of energy savings and emission reductions, and greater cooperation with international organizations in energy management is also expected in the next five years.

We now are organizing the 2011 International Energy Management Exchange Forum on March 4th, 2011 in Shenzhen in association with the Solutions to Energy Efficiency application & Knowledge (SEEK) project launch. The SEEK project aims to identify a new energy management development path with Chinese characteristics. SEEK results from a close cooperation between with DEG, TÜV Rheinland and ASSIST and is supported by SEFEC.

The project will last 14 months and involve awareness seminars, technical training, certified energy auditor program and experience exchange activities, which will be tailor-made for enterprises and the public and held in cities across China.

It is our pleasure to invite you to the forum.

The participants in the discussion will be encouraged to share their opinions on:

- Views on existing management systems on energy like EN 16001, ISO 50001, ISO 14064
- Energy audit/internal auditor/audit manager
- Sharing :Energy efficiency project

尊敬的先生/女士

您好，全球权威认证机构德国莱茵TÜV集团“2011年国际能源管理交流峰会”将于1月14日在广州富力君悦酒店举办。“十二五”经济计划期间，能源需求将处于快速增长阶段，除了继续深化节能减排工作，加强国际能源合作也将成为未来五年中国能源发展的重点之一。此次交流峰会共同分析与探讨中国未来绿色能源发展之路。

此次即将举办的交流峰会是德国莱茵TÜV集团、德国投资与开发有限公司、社会进步及可持续变迁社团合作开发，并且由深圳市节能专家联合会协助的。

峰会旨在通过各个行业的杰出企业，从各自立场分析与交流当今中国能源管理与能效利用的现状；借鉴国际能源管理标准与模式的同时，探索出一条适合中国国情的能源管理发展之路。该国际合作项目历时14个月，后续还将面对公众在中国不同的城市举办研讨班、技术培训、国际能源审核员认证和经验交流等活动。

在此，很荣幸邀请您参加“SEEK企业能源管理”的研讨会

本次论坛的参与者还将就以下内容进行分享和讨论：

- ❖ 国际管理体系如EN 16001, ISO 50001, ISO 14064等的介绍
- ❖ 国际节能管理经验分享
- ❖ 能源审计
- ❖ 能源管理内审员
- ❖ 能源管理审核经理
- ❖ 企业能效项目实例分享

CO-FINANCED BY



IMPLEMENTING PARTNERS



SUPPORTING PARTNERS



Agenda (Shenzhen) March 4th, 2011
拟定日程安排（深圳）2011年3月4日

时间/Time	Topic & Speaker	活动
1.00 pm – 1.30 pm	Registration	签到
1.30 pm – 1.45 pm	Opening Remarks Welcome Note by the TUVR	德国莱茵 TUV 培训与咨询部 相关领导/专家 致词
1.45 pm – 2.00 pm	Program Introduction	SEEK 项目介绍
2.00 pm – 3.00 pm	Energy Efficiency: International Standards and Best Practices & Energy Audit EN 16001, ISO 50001, ISO 14064 Energy Internal Auditor Energy Audit Manager	国际能效校准 ISO50001 与能源审计介绍 能源管理内审员 能源管理审核经理
3.00 pm – 3.20 pm	Coffee/Tea Break	休息时间
3.20 pm – 4.40 pm	Energy efficiency program Energy management Energy technique method Carbon footprint	企业能效提升实例分享 如何通过能效管理以及相关技术手段达到明显节约水、电、气的目标，并且减少企业的碳排放。
4.40 pm – 5.00 pm	Q&A	问答以及总结

To register your attendance for this event, please fill in below information and send via fax/email as mentioned below by **February 28th, 2011**. Each unite has 3 free quota, for more quota would charge as RMB300/person.

若您有兴趣参加该活动，请填写以下信息，并于 **2011年2月28日** 前通过传真或邮件发回。每个企业或单位有 **3个** 免费参与名额。超出的名额按照 RMB300/人收费。

Name /姓名: (请用正楷填写) : _____ Dept /部门/职务: _____

Name /姓名: (请用正楷填写) : _____ Dept /部门/职务: _____

CO-FINANCED BY



IMPLEMENTING PARTNERS



SUPPORTING PARTNERS



Name /姓名: (请用正楷填写) : _____ Dept /部门/职务: _____

Units /单 位: _____

Address /地 址: _____ Tel /电话: _____

Fax /传真: _____ Email /电子邮件: _____

We will fax you with the seminar address and confirmation after receive your feedback. Thank for all your great support!
请您填妥以上报名表传真至我司。*收到阁下报名表后, 我们将研讨会[具体地址](#)以及[确认函](#)传真给您。再次感谢您的支持!

Contact details:

项目联系人:

莱茵技术监督服务(广东)有限公司

Ms. Renee Li / 李 杨

Tel: +86 (755) 8268 1253
Fax: +86 (755) 2598 0321
Mobile: +86 135 0963 5575
Email: renee.li@sz.chn.tuv.com
Web: www.chn.tuv.com

